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PROTOKÓŁ Nr 125/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Międzychodzkiego 

w dniu 05 sierpnia 2021 r. 

 

Obecni: 

1. Rafał Litke – Przewodniczący Zarządu 

2. Klaudia Kolanowska-Sroka – Członek 

3. Jarosław Łożyński - Członek 

(Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

Uczestniczyli:  

1. Małgorzata Dorota Kiełbasa – Sekretarz Powiatu 

2. Elżbieta Piechowiak – Skarbnik Powiatu 

 

Tematy posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

2. Podpisanie umów, aneksu do umowy, porozumienia.  

3. Podjęcie uchwał. 

4. Postanowienie Zarządu w sprawie projektu zmiany MPZP dla gminy Międzychód dla części obrębu 

Mierzyn – Drzewce (teren OW). 

5. Rządowy Fundusz Polski Ład – podjęcie decyzji w sprawie zgłoszenia dodatkowego zadania (boisk). 

6. Informacja o planie finansowym SP ZOZ w Międzychodzie – wykonanie czerwiec 2021 r.  

7. Pisma. 

8. Wolne głosy i wnioski.  

 

Ad.1. 

Zarząd przyjął protokół nr 124/2021 z dnia 29 lipca 2021 r.  

 

Ad.2.  

Zarząd podpisał: 

a/ porozumienie z Wojewodą Wielkopolskim na zawieranie i podpisywanie umów z podmiotami 

leczniczymi na badania specjalistyczne dla potrzeb Powiatowej Komisji Lekarskiej w Międzychodzie 

(kwalifikacja wojskowa 2021). Kwota dotacji celowej – 6.870,00 zł. 

b/ umowę z Pracownią Projektową M-TRAKT Mateusz Mokwiński z Zielonej Góry na opracowanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1746P na 

odc. od drogi wojewódzkiej nr 182 do m. Mylin, na długości ok. 1,5 km”, za wynagrodzeniem 26.814 zł 

brutto, w terminie do 20.11.2021 r., 

c/ umowę z Hodowlą Bażantów i Kuropatw w Klonie Stanisław Owczarek na dostawę zwierzyny drobnej 

w celu wsiedlenia do środowiska, z transportem do wskazanych Kół Łowieckich (300 szt. bażanta i 150 

szt. kuropatwy), za wynagrodzeniem 13. 800 zł brutto, w terminie do 30.09.2021 r., 

d/ aneks nr 1 do umowy SO.032.6.2021 z dnia 08.07.2021 z KP PSP w Międzychodzie na częściowe 

pokrycie kosztów zakupu węży ciśnieniowych LUCAS w kwocie 10 tys.zł – zmiana zapisu § 1 ust. 1, 

§ 2 ust. 1 oraz § 2 ust. 2 umowy (realizacja zakupu węży przez Komendę Wojewódzką PSP w Poznaniu 

w ramach wydatków bieżących i przekazanie ich na potrzeby Komendy Powiatowej 

w Międzychodzie).  

 

Ad.3. 

Zarząd podjął jednogłośnie uchwałę nr: 

- 125/155/2021 w sprawie przekazania uprawnienia do zaciągania zobowiązań – załącznik nr 2 
do protokołu,  

- 125/156/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pełnomocnictwa i upoważnienia kierownikom 

jednostek organizacyjnych Powiatu do dokonywania czynności prawnych w imieniu Powiatu 

Międzychodzkiego oraz gospodarowania mieniem powiatu będącym na wyposażeniu właściwych 

jednostek organizacyjnych – załącznik nr 3 do protokołu.  
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Ad.4. 

W drodze postanowienia nr 11/2021, na wniosek Burmistrza Międzychodu, Zarząd uzgodnił jednogłośnie 

projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Międzychód – dla części 

obrębu Mierzyn – Drzewce teren OW). 

 

Ad.5. 

Starosta przedstawił Zarządowi propozycję zgłoszenia do dofinansowania w ramach priorytetu 2 Rządowego 

Funduszu Polski Ład, obszaru budowa i modernizacja infrastruktury sportowej, zadania pn. budowa boisk 

sportowych przy ZST bud. A (istniejąca dokumentacja wymaga przeprojektowania) i przy ZS Nr 2 (należy 

zlecić opracowanie dokumentacji kosztorysowo – projektowe), wraz z modernizacją ciągów 

komunikacyjnych i oświetleniem.  

Szacowany koszt zadania to około 6 mln zł (po 3 mln na boisko), z uwzględnieniem 10% udziału własnego, 

tj. w kwocie 600tys.zł.  

  Zarząd przychylił się jednogłośnie do propozycji Starosty. 

 

Dalej Starosta poinformował, iż w ramach priorytetu 3 Funduszu, obszaru budowa lub modernizacja 

infrastruktury technicznej drogowej, planuje się zgłoszenie zadania – wymiana istniejących i zamontowanie 

w nowych miejscach barier energochłonnych na drogach powiatowych. Obecnie trwa szacowanie potrzeb. 

Z bliższymi danymi będziemy gotowi na przyszły tydzień. Możliwe dofinansowanie - do 85% wartości 

zadania.  

 

Ad.6. 

Zarząd zapoznał się, a następnie przyjął do wiadomości plan finansowy SP ZOZ na rok 2021 – wersja II, 

wykonanie czerwiec 2021. Zysk netto opiewa na kwotę 2.564.930,69 zł. 

 

Przyjął również informację Starosty, iż z dniem 01 września br. punkt szczepień przeciw covid-19 zostanie 

przeniesiony z „Harcówki” do lokalu przy ul. Sikorskiego w Międzychodzie, po Provicie. Bariera dostępu 

osób niepełnosprawnych do punktu zostanie likwidowana poprzez stacjonowanie przez punktem karetki. 

 

Ad.7. 

Zarząd rozpatrzył pisma i wnioski: 

1/ Pracownicy DPS w Łężeczkach – prośba o podwyższenie wynagrodzeń o 300 zł na miesiąc.  

 

 Zarząd zapoznał się z pismem. Starosta poinformował, iż w ślad pisma planowane jest spotkanie 

z dyrektorami obydwóch Domów. O ustaleniach poinformuje na jednym z kolejnych posiedzeń.  

 

2/ Burmistrza Międzychodu – odpowiedź na pismo dotyczące dofinansowania przebudowy drogi 

powiatowej nr 1720P na odcinku ul. Czynu 600-lecia w Międzychodzie.  

  Burmistrz odpowiedział, że Gmina nie jest w stanie wesprzeć finansowo Powiatu w tym zakresie 

w 2021 r. 

 

 Powyższe pismo Zarząd przyjął do wiadomości. Wskazał na poinformowanie Burmistrza, 

iż realizacja inwestycji została przeniesiona na rok 2022, jak również przebudowa ul. Gorzyckiej 

w Międzychodzie.  

 W związku z powyższym Zarząd Powiatu wnioskuje o zaplanowanie dofinansowania obydwóch 

inwestycji w budżecie Gminy na rok 2022.   

 

3/ Stowarzyszenia „MEDICUS” w Międzychodzie – oświadczenie Stowarzyszenia w sprawie sytuacji 

związanej z czasowym zawieszeniem działalności oddziału pediatrycznego w SP ZOZ w Międzychodzie. 

 

  Stanowisko odczytano i przyjęto do wiadomości. 

 

Ad.8. 

W ramach wolnych głosów i wniosków, głos zabrali: 

1/ Członek Zarządu Klaudia Kolanowska – Sroka: 

- zapytała, na jakim etapie jest dzierżawa pomieszczeń gospodarczych przy „Rolniku” przez Klub 

Integracji Społecznej. 
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 Starosta odpowiedział, że umowę miała zawrzeć dyrekcja ZST. Bliższe informację zostaną 

przekazanie na kolejnym posiedzeniu. 

- odniosła się do informacji Starosty dotyczącej zmiany lokalizacji punktu szczepień. Zapytała o kwestie 

organizacyjne punktu – po czyjej stronie ewentualne nakłady, czy układ pomieszczeń jest wystarczający, 

karetka nasza czy z województwa. 

 Starosta odpowiedział, że ewentualne nakłady finansowe będą kosztem szpitala, układ pomieszczeń 

jest wystarczający. Karetkę również zabezpieczy Szpital. Obecnie rozmawiamy z urzędem wojewódzkim 

w celu wynegocjowania dla Szpitala jak najkorzystniejszej stawki czynszu.  

- zawnioskowała, aby na jedno z kolejnych posiedzeń zaprosić dyrektora Szpitala w celu zrelacjonowania 

sytuacji oddziału pediatrycznego oraz spraw bieżących. 

 Starosta przyjął złożony wniosek. Odnośnie oddziału pediatrycznego poinformował odwrotnie, 

że sytuacja pediatrii jest nadal zagrożona. Poszukiwania lekarza pediatry są nadal nieskuteczne. Jeżeli to 

się nie zmieni, to wówczas na dzień 30 sierpnia br. zaistnieje potrzeba zwołania Rady Społecznej, której 

zostanie przedstawiona propozycja zawieszenia działalności oddziału pediatrycznego o kolejne 3 

miesiące.  

 

2/ Członek Zarządu Jarosław Łożyński: 

- zgłosił uwagę, iż w mapach google droga powiatowa - ul. Czynu 600-lecia w Międzychodzie jest 

oznaczona jako droga wojewódzka nr 182.  

 Powyższy wątek skierowano do wyjaśnienia. 

- zawnioskował do p. Skarbnik o sporządzenie zestawienia zrealizowanych zadań inwestycyjnych  

od 2019 o wartości powyżej 100 tys.zł oraz zaplanowanych na najbliższe lata.  

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokołowała        Przewodniczący Zarządu 

Iwona Juszczyk         Rafał Litke 

 

 

Członkowie Zarządu:  

1. Klaudia Kolanowska-Sroka ……………………………….…. 

2. Jarosław Łożyński  ………………….………………. 


